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 BRMG-KR. 0012.3.2014  

 

PROTOKÓŁ NR  45-3/2014 
z  posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej  Rady Miasta Gdańska, 
które  odbyło  się  26  marzec 2014r.  

 
 
Posiedzenie Komisja   rozpoczęła o  godz. 16,00.   
 

Obecni: wg załączonej listy obecności, która stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego 
protokołu.  
 

Lista obecności  innych osób obecnych na posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu. 
 

Na  stan 7 (siedmiu) członków Komisji, w  posiedzeniu  uczestniczyło  7 (siedmiu z), czyli  
było quorum do podejmowania  prawomocnych decyzji.  

Posiedzeniu  przewodniczył  Radny Grzegorz Strzelczyk  - Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej  Rady Miasta Gdańska, który powitał  wszystkich  obecnych, przedstawił  
porządek obrad, do którego nie zgłoszono uwag i przyjęto jednogłośnie – 4 głosami za. 

 
Porządek posiedzenia: 
 
1. Przyjęcie  protokołu  NR 44-2/2014 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 26 lutego 

2014r.  
 

2. Kontynuacja  sprawy  dotyczącej odmowy sprzedaŜy mieszkań  komunalnych przy ul. 
Kwietnej (pismo z dnia 30.12.2013r.) 

 
3. Kontynuacja  sprawy dotyczącej sporu związanego z wykupem terenu do nieruchomości 

Wspólnoty Mieszkaniowej ul. Lendziona … (………..)- pismo  z  dnia 16 stycznia  2014r. 
 
4. Kontynuacja sprawy  dotyczącej remontu balkonu mieszkania przy ul. Lotników Polskich 

(pismo  z dnia  14 lutego 2014r.) 
 
5. Rozpatrzenie pisma  z dnia 18.02.2014r.  skarga  pana P. Z. na działanie Prezydenta 

Miasta  dotyczące braku odpowiedzi w  terminie  na trzy pisma. 
 
6. Rozpatrzenie pisma z dnia 10.02.2014r. - skarga Pana M.Z na działalność Prezydenta 

Miasta Gdańska  w sprawie  niezadawalającego  załatwienia wniosku w sprawie 
ograniczenia  wjazdu na teren Cmentarza Centralnego w Gdańsku. 

  
7. Rozpoznanie skargi   pana B.K. o na działanie Prezydenta Miasta Gdańska  - e-mail z  

dnia 26 lutego 2014r. 
 
8. Sprawa skarg  Rady Osiedla StrzyŜa.  

 
9. Zapoznanie się i omówienie bieŜącej korespondencji.  
 



2 

 

10. Omówienie wyników  kontroli trybu i sposobu wyłonienia projektu oraz wykonawcy 
sortowni śmieci oraz  kontroli  sprawowania nadzoru właścicielskiego nad Zakładem 
Utylizacji Spółka z o.o.i przyjęcie protokołu z w/w kontroli. 

 
11. Sprawy wniesione, wolne  wnioski,. 
 

PUNKT  1 

Przyjęcie  protokołu  NR 44-2/2014 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 26 lutego 
2014r.  

 

Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący  Komisji 
Został dostarczony Państwu  protokół z posiedzenia Komisji  Rewizyjnej RMG - Protokół  Nr 
44-2/2014 z dnia  26 lutego 2014r.  
Czy  są jakieś uwagi  do tego  protokołu?. Nie widzę. Kto jest za przyjęciem  w/w protokołu 
w  przedstawionym brzmieniu?  
Za  4 głosów (jednogłośnie) – Protokół Nr  44-2/2014  został przyjęty  bez uwag. 
 
 

PUNKT  2 
Kontynuacja  sprawy  dotyczącej odmowy sprzedaŜy mieszkań  komunalnych przy ul. 
Kwietnej (pismo z dnia 30.12.2013r.) 

 
 
 
Podlega  ochronie danych osobowych.  
 
 

PUNKT  3 
Kontynuacja  sprawy dotyczącej sporu związanego z wykupem terenu do 
nieruchomości Wspólnoty Mieszkaniowej ul. Lendziona ………..- pismo  z  dnia 16 

stycznia  2014r. 

 
 
Podlega ochronie danych osobowych.  
 

PUNKT 4 
Kontynuacja sprawy  dotyczącej remontu balkonu mieszkania przy ul. Lotników 
Polskich (pismo  z dnia  14 lutego 2014r.) 

 
Podlega ochronie danych osobowych.  
 
 

PUNKT  5 
Rozpatrzenie pisma  z dnia 18.02.2014r.  skarga  pana P.Z. na działanie Prezydenta 
Miasta  dotyczące braku odpowiedzi w  terminie  na trzy pisma. 

 

Podlega ochronie danych osobowych 
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PUNKT  6 
Rozpatrzenie pisma z dnia 10.02.2014r. - skarga Pana M.Z. na działalność Prezydenta 
Miasta Gdańska  w sprawie  niezadawalającego  załatwienia wniosku w sprawie ograniczenia  
wjazdu na teren Cmentarza Centralnego w Gdańsku  
 

Podlega ochronie danych osobowych 

 
PUNKT  7 

Rozpoznanie skargi   pana Bolesława Kucharskiego na działanie Prezydenta Miasta 
Gdańska  - e-mail z  dnia 26 lutego 2014r. 
 

Podlega ochronie danych osobowych 

 
 

PUNKT  8 
Sprawa skarg  Rady Osiedla StrzyŜa.  
 
Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący Komisji 
 Oddaje głos  Przewodniczącemu Zarządu Osiedla StrzyŜa.  
 
Andrzej Witkiewicz – Przewodniczący Zarządu Osiedla StrzyŜa  
Chciałbym się dowiedzieć, co Wysoka Komisja zamierza zrobić. Jak wiemy, na ostatniej sesji 
Rady Miasta Gdańska, w  wyniku naszych odwołań  od zarządzeń  odwoławczych, Rada Miasta  
utrzymała  w mocy:  
• Zarządzenie Nr 1639/13 Prezydenta Miasta Gdańska z dnia 16 grudnia 2013r. w sprawie 

stwierdzenia niewaŜności Uchwały Nr XVII/109/2013 Rady Osiedla StrzyŜa z dnia 19 
listopada 2013r. w sprawie wniesienia skargi na działanie Prezydenta Miasta Gdańska do 
Rady Miasta Gdańska  ( pasy rowerowe na al. Wojska Polskiego). 

• Zarządzenie Nr 1640/13 Prezydenta Miasta Gdańska z dnia 16 grudnia 2013r. w sprawie 
stwierdzenia niewaŜności Uchwały Nr XVII/110/2013 Rady Osiedla StrzyŜa z dnia 19 
listopada 2013r. w sprawie wniesienia skargi na działanie Prezydenta Miasta Gdańska do 
Rady Miasta Gdańska  (Konkurs na małe place  2013). 

Przypomnę, Ŝe skargi zostały wniesione w czasie, kiedy  to  jeszcze  obowiązywało. Dodam, 
Ŝe  nasza  skarga nie była  składana w trybie kpa – jak to błędnie zakwalifikował ją mecenas 
Bodakowski – poniewaŜ, my  pod kpa nie podlegamy i to nie  podlega, Ŝadnej dyskusji, 
natomiast Komisja Rewizyjna  zajmuje sie tego typu rzeczami. My składaliśmy skargę na 
podstawie art. 14, ust.1, pkt  5 i 12 Statutu Osiedla StrzyŜa, który mówi, Ŝe mamy prawo 
składać  róŜnego  rodzaju wnioski, opinie  itd.  do organów Miasta,  dotyczące  z kolei innych 
jednostek, a taką jednostką w tym przypadku był Pan Prezydent. Trochę  ciekawe  jest, Ŝe 
Pan Prezydent  uchylił skargę sam na siebie, co niezbyt ma się do zasady, Ŝeby nie być 
sędzią we własnej sprawie. 

    
Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący Komisji 
Komisja jest szczególną Komisja Rady Miasta Gdańska. Rada Miasta Gdańska oddaliła 
odwołanie  Rady Osiedla StrzyŜa.  
 

Paweł Czerniewski – wiceprzewodniczący Komisji 
Ale została  stwierdzona  niewaŜność  uchwały Rady Osiedla  StrzyŜa. Skoro nie ma uchwały 
Rady Osiedla StrzyŜa to nie ma przedmiotu skargi, nie mamy się czym zajmować. Jest 
stwierdzenie niewaŜności, dlatego  ta  uchwała  była  niewaŜna od samego początku.   
 

Ustalenia: 
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Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący Komisji 
Zamykamy ten punkt. Komisja udzieli odpowiedzi Radzie Osiedla StrzyŜa, Ŝe odstępuje od 
rozeznania wniesionych   dwóch,  wyŜej wymienionych skarg na działanie Prezydenta Miasta 
Gdańska. 
 

PUNKT  9 
Sprawa skarg  Rady Osiedla StrzyŜa.  
 
Przewodniczący Komisji poinformował, Ŝe  do Komisji Rewizyjnej  wpłynęły  następujące 
pisma: 
1. Pismo od pani  ElŜbiety Szymanik – MaŜewskiej z dnia 17 marca 2014r. – skarga na 

działalność Zarządu Dróg i Zieleni  w Gdańsku. 
Komisja wystąpi  do Prezydenta Miasta  o wyjaśnienie skargi i będzie ona przedmiotem 
obrad Komisji w  dniu 23 kwietnia br.  

2. Komisja  Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska   przesłała  Komisji  Rewizyjnej    
informację – pismo z  dnia 6 marca 2014r.  dot. załatwienia   sprawy  - skargi pani Marii 
Machalskiej, dotyczącej odmowy przystąpienia  do opracowani mpzp.  
Komisja   przesłała   pani Machalskiej  kopie tego pisma z  jednoczesną prośbą o 
informację czy w świetle  zawartych ustaleń skargę  naleŜy uznać za bezprzedmiotową.   

3. Pismo pani ElŜbiety Szymanik – MaŜewskiej  z dnia 7 marca 2014r.   dot. zawiadomienia  
o zapłatę  naleŜności za  nieopłacony  postój  na drodze publicznej w strefie płatnego 
parkowania oraz pismo ZDiZ  ustosunkowujące się do  tegoŜ pisma.  
Pisma: a/a  

4. Odpowiedź Zastępcy Prezydenta Macieja Lisickiego z dnia 27.02.2014r.odnośnie 
zakwalifikowania budynku przy Al. Hallera 139-145 w Gdańsku do grupy budynków 
mieszczących się na terenach o przekroczonej wartości dopuszczonego poziomu  hałasu.  
Pismo a/a  

5. Pismo Regionalnej  Izby Obrachunkowej  z dnia 5 marca 2014r. wyraŜające  gotowość  do 
spotkania  w siedzibie RIO, którego tematem byłaby w dyskusja związana z  właściwością 
organów przy rozpatrywaniu skarg dotyczących działalności organu wykonawczego danej 
jednostki samorządu terytorialnego. 
Przewodniczący Komisji wyjaśnił, Ŝe temat tego pisma podjął na ostatnim Konwencie 
Seniorów, dodał, Ŝe  tak naprawdę  chodzi w tym wszystkim o określenie kompetencji 
Rady Miasta Gdańska, a nie Komisji Rewizyjnej. 
Pismo a/a    

6. Pismo Franciszkańskiego  Ruchu Ekologicznego… z dnia 8.03.2014r. kierowane  do 
Dyrektora GZNK. Pismo Zastępcy Prezydenta  pana Macieja Lisickiego  do Dyrektora 
GZNK   dotyczące FRECH 
Pisma : a/a 

7. Pismo pana Pawła Zubrzyckiego z dnia 17.03.2014r.  kierowane do Prezydenta Miasta 
Gdańska  dotyczące  uŜytkowanego  garaŜu. 
Pismo :a/a 

8. Pismo GZNK z dnia 7.03.2014r. kierowane do pana Pawła Zubrzyckiego  dot.  garaŜu. 
Pismo: a/a. 
 

PUNKT  10 
Omówienie wyników  kontroli trybu i sposobu wyłonienia projektu oraz wykonawcy 
sortowni śmieci oraz  kontroli  sprawowania nadzoru właścicielskiego nad Zakładem 
Utylizacji Spółka z o.o.i  przyjęcie protokołu z w/w kontroli. 
 
Grzegorz Strzelczyk  - przewodniczący Komisji – przewodniczący zespołu kontrolnego  
Miałem duŜe  trudności  z tym protokole, bo jak  Państwo widzicie w tym raporcie zawarty 
jest dość szeroki zakres informacji – dwa załączniki. 
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Zespól kontrolny sprawdził sposób nadzoru właścicielskiego  i opis samego, procesu wyboru 
projektu i później wyboru wykonawcy tegoŜ projektu.  
W załączniku Nr 1 jest chronologiczny opis procesu wyboru do jego finalizacji z 
odpowiednimi przywołaniami uchwał RMG, zarządzeń  Prezydenta itd. 
W załączniku nr  2 wylistowaliśmy  równieŜ w układzie chronologicznym wszystkie punkty i 
momenty podejmowania decyzji dotyczące wyboru wykonawcy aŜ do upadłości 
Hydrobudowy. 
Opisujemy, Ŝe ten proces jest transparentny, opisany szczegółowo, jeŜeli chodzi o proces 
podejmowania decyzji. W czasie kontroli zwróciłem uwagę na jedną rzecz Wydziałowi 
Środowiska i Przewodniczącej Rady Nadzorczej ZU-tu, Ŝe w tych procesach występują pewne 
zmiany koncepcji, czy coś takiego. Usłyszałem w odpowiedź, Ŝe to było spowodowane 
zmianą  ustawodawstwa wewnętrznego  krajowego bądź tez wejścia w Ŝycie dyrektyw 
europejskich, które to korygowały. W związku tym, w protokole  jako zalecenie pokontrolne, 
poprosiliśmy  o zestawienie przepisów  zewnętrznych mających wpływ na przebieg 
kontrolowanych procesów a wprowadzonych w trakcie jego przebiegu.  
 
Jeśli nie ma pytań  ze strony  członków  Komisji   to – kto jest za  przyjęciem  protokołu z  
kontroli w przedstawionej wersji? 
Za 7 głosów ( jednogłośnie). 
 
Protokół w przedstawionej i przegłosowanej wersji zostanie przesłany do jednostki 
kontrolowanej, w celu  zgłoszenia  ewentualnych  uwag i wyjaśnień do treści protokołu oraz  
przebiegu kontroli. 
 
 
 

PUNKT  11 
Sprawy wniesione, wolne  wnioski. 
 

Grzegorz Strzelczyk  - przewodniczący Komisji 
Czy są jakieś  sprawy  bieŜące, wolne  wnioski? Nie widzę. Dziękuję bardzo  i zamykam 
posiedzenie. 
 
Posiedzenie zakończono – godz. 18,00. 
 
 
                                                                              Przewodniczący  

                                                                      Komisji Rewizyjnej RMG 

 

                                                                         Grzegorz  Strzelczyk 

 

Protokół sporządziła: 

 

Bogusława Pieklik 

Biuro Rady Miasta Gdańska  

 
 


